



**ORGANISATION EUROPÉENNE POUR LA RECHERCHE NUCLÉAIRE
EUROPEAN ORGANIZATION FOR NUCLEAR RESEARCH**

Laboratoire Européen pour la Physique des Particules
European Laboratory for Particle Physics

Adresse postale / Mailing address:
CERN, HR Department
Learning and Development Group
Groupe Formation et Développement
CH - 1211 GENEVA 23

Téléphone / Telephone :
General + 41 22 767 6111
Direct + 41 22 767 8144
Electronic mail: training@cern.ch
WWW (Internet): http://www.cern.ch

Geneva, 22.06.2017

ATTESTATION DE FORMATION / TRAINING ATTESTATION

Georgios VOULGARAKIS / BE

a participé au(x) cours/séminaire(s) ci-dessous donné(s) dans le cadre des programmes officiels de formation du CERN, organisé(s) par le groupe Formation et Développement et/ou par le groupe Ingénierie de Sécurité et environnement

has followed the course(s)/seminar(s) listed below given in the context of the official CERN Training Programmes organised by the CERN Learning and Development Group and/or the Safety Engineering and Environment group:

26.10.2015 - 27.10.2015 - CERN openlab: Computer architecture and hardware-software interaction - 16h

h = heures / hours

Note: Cette attestation a été extraite automatiquement de la base de données de la Formation du CERN où sont enregistrées les formations suivies au CERN depuis le 1er janvier 1997. Seuls les cours/séminaires dont le taux de participation est au minimum de 80% figurent sur l'attestation.

Note: This attestation has been extracted automatically from the CERN Training database which holds records of training followed at CERN since the 1st of January 1997. Only courses/seminars with an attendance rate of at least 80% are listed in the attestation.